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مدیرعامل یک ش�رکت ارائه دهنده محصول در لایه 
زیرساخت به نمایشگاه مجازی کتاب تهران از تغییراتی 
که منجر به رفع اختلالات سال گذشته این رویداد شد 

می گوید.
فرید ستاری، مدیرعامل شرکت هم روش در گفت وگو با ایسنا، 
درباره تغییرات رخ داده در لایه زیرس��اخت دومین نمایشگاه 
مج��ازی کتاب اظهار کرد: همان طور که می دانید نمایش��گاه 
کتاب تهران که سال گذشته به صورت مجازی برگزار شد، از 
لحاظ کیفیت لایه زیرساخت به خاطر چالش هایی که وجود 
داشت، یک سری اختلالات داشت که به صورت رسانه ای هم 
مطرح شد. ما بعد از این قضیه، با مدیران محترم این مجموعه 
صحبت هایی داشتیم که پس از آن با ما برای رفع این چالش ها 

شروع به کار کردند.
او همچنین گفت: البته ما از ماه ها قبل، بس��تر استقراری را 
برای س��رویس نرم افزار نمایش��گاه مجازی کتاب تهران آماده 
کردیم و کلیه آن سرویس زیرساختی که نرم افزار این رویداد 
باید بر روی آن مستقر شود، روی پلتفرم هم روش مستقر شد. 
در همین ۱۰، ۱۵ روز اخیر هم که نمایشگاه در حال برگزاری 
بود، به صورت اکتیو و ۲۴س��اعته مانیت��ور می کردیم و خدا را 
ش��کر امسال به خوبی برگزار ش��د. این اتفاق علاوه بر این که 
توانست کیفیت را در لایه زیرساخت بالا ببرد، توانست هزینه ها 

را هم کم کند. چون این حوزه، حوزه ای اس��ت که معمولا در 
مجموعه های دیگر با هزینه های خیلی بالاتری آن را مدیریت 

می کنند.
س��تاری سپس درباره اتفاقی که با کوبرنتیس مدیریت شده 
در لای��ه زیرس��اخت برای دومین نمایش��گاه مج��ازی کتاب 
افت��اد توضیح داد: اتفاقات مختلفی وجود دارد؛ معمولا بعضی 
وقت ها به نظر می آید که بحث مقیاس پذیری س��ت. وقتی در 
سیستمی سرویس دهی ارائه می شود که به اصطلاح ترافیک 
سرچ یا ترافیک یک دفعه ای دارد مثل: نمایشگاه مجازی کتاب 
که دیدیم از دس��ترس خارج می ش��ود. تکنولوژی کوبرنتیس 
راهکارهایی دارد که بحث مقیاس پذیری را حل می کند. بحث 
دیگر این اس��ت که لود تست اتفاق بیفتد؛ یک سری لودهای 
مجازی شبیه سازی ش��ده روی این پلتفرم قبل از اتفاق اصلی 
ایجاد شود تا بتواند آن را شبیه سازی کند تا مسائلی که ممکن 
است در آن پلتفرم اتفاق بیفتد، شناسایی شوند و بتوان آن ها 
را حل کرد. او افزود: بحث های بهینگی زیرس��اخت هم وجود 
دارد. اگر از لح��اظ کلان نگاه کنیم، دلیل این که معمولا این 
اتفاق نمی افتد این است که به صورت پراکنده انجام می شود؛ 
یعن��ی هر مجموعه ای می خواهد برای خودش این بهینگی را 
انج��ام دهد و به خاطر محدودیت های منابع انس��انی و حوزه 
تخصصی معمولا تا حد معمولی اتفاق می افتد ولی وقتی با یک 
مجموعه تخصصی کار می کنند سرریز دانشی که وجود دارد، 

باعث می شود کیفیت بهتر شود.
فرید ستاری درخصوص وضعیت دومین نمایشگاه مجازی 
کتاب بیان کرد: وضعیت امس��ال در بحث زیرس��اخت خوب 
بود. طبق آمارهایی که داش��تیم، این طور نبود که نمایش��گاه 
از دسترس خارج ش��ود. در بحث تجربه کاربری و استفاده از 
س��ایت که مربوط به لایه های نرم افزاری است، من تخصصی 
ندارم و اظهارنظر نمی کنم اما با رویکردی که می بینم امیدوارم 

آن سرویس ها هم رو به بهبود بروند.

چرا نمایشگاه مجازی کتاب امسال مختل نشد؟
تالار رودکی میزبان نشس�ت رس�انه ای س�ی و 

هفتمین جشنواره موسیقی فجر بود.
ب��ه گ��زارش ایس��نا، این نشس��ت با حض��ور محمد 
اله یاری)سرپرس��ت دفتر موس��یقی و رییس جشنواره(، 
اردوان جعفریان )دبیر بخش بین الملل(، حس��ن ریاحی 
)دبیر جش��نواره( و امیرعباس ستایشگر )مشاور اجرایی 

جشنواره( همراه بود.
در ابتدای این نشس��ت محمد الهیاری، رییس سی و 
هفتمین جشنواره موسیقی فجر با اشاره به این نکته که 
برای برپایی این دوره از جش��نواره چند ماهی است که 
مسئولان برنامه ریزی کرده اند، اظهار کرد: »سال گذشته 
با توجه به پاندمی کرونا از پیش مشخص بود که امکان 
حضور مردم وجود ندارد. برای سال جاری هم با توجه به 
گسترده تر شدن روند واکسیناسیون و کاهش پیک های 
قبل��ی، این امید به وجود آمد که جش��نواره می تواند با 

حضور مردم برگزار شود.« 
الهی��اری ادام��ه داد: »در این ماه های اخی��ر با توجه 
به ش��یوع س��ویه جدید امُیکرون مشابه اتفاقی که برای 
تئاتر فجر و همین طور فجر س��ینما ش��اهد هس��تیم، 
در جش��نواره موس��یقی فجر نیز امس��ال ما با ظرفیت 
۳۰ درص��د پذیرای مردم در س��الن های اجرای جمعی 
خواهیم بود.« او اضافه کرد: »روز سه ش��نبه از مجموعه 
عوامل و دس��ت اندرکاران جشنواره تست گرفته خواهد 
ش��د و هم برای تزریق واکسیناسیون نسبت به عواملی 
ک��ه دُز س��وم را تزری��ق نکرده ان��د، هم��کاری خواهد

 

شد. 
در دو سالن اصلی جشنواره یعنی تالار وحدت و سالن 
می��اد نمایش��گاه بین المللی تبم های وزارت بهداش��ت 
مستقر خواهند ش��د و اقداماتی را جهت حفظ سامت 
افراد از س��وی وزارت بهداش��ت انجام خواهند داد.« او 

همچنین در آخر از تاش جشنواره موسیقی فجر برای 
برگزاری این مراس��م در سطحی که آسیبی به سامت 

مردم وارد نشود، خبر داد.
س��ی وهفتمین جش��نواره موس��یقی فجر هم زمان و 
در گرامیداش��ت س��الگرد پیروزی انقاب اسامی ایران 
از تاری��خ ۲۲ تا ۲۶ بهمن ماه ۱۴۰۰ به دبیری حس��ن 
ریاح��ی در بخش های رقابتی )جایزه باربد( و غیررقابتی 
برگزار می ش��ود و جایزه ترانه، جایزه موس��یقی و رسانه 
و نشس��ت های پژوهش��ی برنامه های دیگر این دوره از 
جشنواره خواهد بود. حسن ریاحی، دبیر سی و هفتمین 
جش��نواره موس��یقی فجر نیز در ادامه با تشکر از اهالی 
رس��انه برای حضور در نشس��ت، اظهار کرد: »جشنواره 
امس��ال همان طور که اش��اره ش��د، از چن��د ماه قبل 
برنامه ری��زی و مس��ائل دیگر آن آغاز ش��د. البته مدتی 
هم وقفه ای افتاد چون تحولاتی در وزارت ارش��اد داشت 

ایجاد می شد که در نهایت حل شد.
 در این ش��رایط چیزی که برای شخص من مهم بود، 
ای��ن حرکتی بود که بی��ن هنرمندانی ک��ه مدت ها در 
خانه بودند، دوباره ش��کل گرفت.« او در آخر اظهار کرد: 
»امیدوارم که جش��نواره مورد قبول باش��د و مردم هنر 

دوست ما بیایند و استفاده کنند.«

نشست خبری سی و هفتمین جشنواره موسیقی فجر برگزار شد

چندی پیش، عده ای از اهالی موس�یقی نامه ای خطاب به خانه موسیقی 
که به امضاء حدود ۴۰۰ نفر از هنرمندان رسیده بود، منتشر کردند. نامه ای 
که در آن علاوه بر انتقادهایی نسبت به این نهاد مدنی، توقع و تقاضاهایی 
هم در آن مطرح ش�ده بود؛ و البته نامه ای که گویا توجه به آن در رس�انه، 
به مذاق خانه موس�یقی خوش نیامده، به واکنش مکتوب عجیبی از جانب 

ایشان منجر شده است.
در پی انتش��ار نامه ۴۰۰ هنرمند، خبرگزاری دانشجویان ایران )ایسنا( به فراخور 
وظیف��ه ذاتی خویش، گزارش��ی با روتیتر و تیتر: »امضاکنن��دگان نامه انتقادی چه 

مطالباتی دارند؟
»خانه موسیقی منتقدانش را جدی بگیرد و پاسخ دهد« منتشر کرد؛ که در آن، از 
چهار امضاءکننده نامه یادشده، درباره هدفشان از این حرکت پرسیده شده بود. بنا بر 
همان خط مشی خبری نیز فردای همان روز، پاسخ رسمی خانه موسیقی در گزارشی 
با تیتر: »خانه موس��یقی به انتقادهای وارده به آن پاسخ داد« در خروجی اخبار این 

خبرگزاری انتشار یافت.
اما در کمال تعجب و تاس��ف، چندی بعد، نامه ای  رس��می با امضاء رییس محترم 
هیات مدیره خانه موس��یقی )جناب آقای داریوش پیرنیاکان( در واکنش به گزارش 
نخست )گفت وگو با امضاءکنندگان نامه انتقادی( به ایسنا رسید؛ سراسر بداخاقی، 

افترا و توهین نسبت به این خبرگزاری.
گذشته از اینکه نامه یادشده، حاوی بخش های نامفهومی بود که نشان از احتمال 
ارایه اطاعات یا مش��اوره های غلط دارد، این خبرگزاری برای رعایت حرمت عرصه 
هنر موسیقی، خانه موسیقی و البته ساحت رسانه، از انتشار آن توسط خویش صرف 
نظر می کند. با این حال، بنا به وظیفه ذاتی و مسوولیت اجتماعی خود، بویژه در قبال 
نهادهای مدنی و جامعه هنری، پیگیری اصل موضوع و نپرداختن به حواشی را اولویت 
خویش می داند. ضمن آنکه انتقاد به عملکرد هر رسانه ای را حق همگانی می داند، با 

این حال یادآور می شود، برخاف ادعای »همه این عزیزان منتقد دوستان عزیز من 
هستند که بنده به همه آنها احترام می گذارم« )سایت خانه موسیقی - چهارشنبه 
۱۴/۱۱/۱۴۰۰(، نامه پرخاشگرانه و توهین آمیز یادشده، مصداق »چون به خلوت می 

روند آن کار دیگر می کنند« می تواند محسوب شود.
ب��ا این اوصاف، در گزارش پیش رو، در گفت وگوهایی با هنرمندانی از رس��ته ها و 
شاخه های مختلف موسیقی، موضوع به بحث گذاشته شده است؛ با این توضیحات 

که:
-خبرنگار ایس��نا با اکثریت اعضای محترم هیات مدیره خانه موسیقی برای انجام 

مصاحبه تماس گرفت که با بی میلی و امتناع ایشان مواجه شد.
-متن نامه خانه موس��یقی به ایسنا، برای مصاحبه شوندگانی که تمایل داشتند، 

خوانده شده است.
-این مصاحبه ها ظرف چند روز گذشته انجام شده است.

اهالی موس��یقی در نامه چهارصدنفره، چهار خواس��ته اصلی را به عنوان مطالبه، 

خطاب به هیات مدیره جدید خانه موسیقی مطرح کرده بودند: »ارائه برنامه ها برای 
چهار س��ال پیش  رو«، »الزام به ایجاد شفافیت عملکردی و مالی«، »الزام در جهت 
پاسخگویی به شبهات و انتقادات موجود« و »ایجاد امکان ارائه نظر )کامنت( در سایت 

و شبکه های اجتماعی خانه موسیقی ایران«.
در گفت وگوهای زیر، درباره این مطالبه ها صحبت شده و نیز اینکه چرا طرح این 

مطالبه ها، به پرخاش و اتهام زنی خانه موسیقی منجر می شود؟
خانه موسیقی را به رسمت نمی شناسم!

کیوان ساکت - نوازنده، آهنگساز و مدرس موسیقی - از اساس درباره نامه اخیری 
که به امضای اهالی موسیقی رسیده است، می گوید: انتشار هر گونه نامه ای به خانه 
موسیقی به این معنا است که این نهاد را به همراه هیئت مدیره، مدیرعامل و غیره 
به رسمیت می شناسیم که من چنین باوری ندارم. خانه موسیقی یا باید منحل شود 
و یا تمام هیئت مدیره و هیئت امنای آن با یک انتخابات درست و دموکراتیک تغییر 

کنند.
او ادامه می دهد: باتوجه به اینکه هیئت مدیره خانه موسیقی بیش از یک سال از 
گذش��ت موعد انتخابات بر آن حکم می راندند و غیرقانونی سر کار بودند، با امضای 
هیچ نامه ای خطاب به این نهاد موافق نیستم و آنها را به رسمیت نمی شناسم. رییس 
هیئت مدیره، مجمع عمومی و روسای کانون های خانه موسیقی باید استعفا دهند و 

یک رای گیری واقعی انجام شود.
این هنرمند به موافقت نکردن خانه موسیقی با انتخابات آناین پرداخته و می گوید: 
باتوجه به مسئله کرونا و نامه هایی که به شورای عالی در جهت لزوم رای گیری آناین 
ارسال شد ولی خانه موسیقی به خاطر مسائلی که همواره درگیر آن بوده اند، موافقت 
نک��رد و در نهایت با ابهاماتی که در رای گیری این دوره وجود داش��ت، هرگز خانه 
موسیقی و اعضای آن را به رسمیت نمی شناسم و بهترین کار این است که مدیرعامل 

و روسای کانون ها استعفا داده و یک رای  گیری درست و بی شبهه انجام شود.

خانهموسیقیمنتقدانخودراتهدیدمیکند؟

عص�رآزادی / س�رویس فرهنگی - گزارش از 
محمد فرج پور باسمنجی:

س�ه ش�هر تهران ، اصفه�ان و تبری�ز دارای 
دانش�گاه های مس�تقل هن�ر هس�تند و طب�ق 
تصمیمات ملی مقرر ش�ده بود که در این س�ه 

شهر موزه ی هنر های معاصر تاسیس شود. 
به گ��زارش عصرآزادی آنلاین، م��وزه ی تهران در 
سال ۱۳۵۶ افتتاح شد و هم اکنون با نگهداری ۳ هزار 
اث��ر نفیس هنری از ایران و اکثر کش��ور های جهان 

یکی از مهم ترین موزه های هنریِ غرب آسیاست. 
در اصفهان ش��هرداری وقت در س��ال ۷۳ دست به 
کار بزرگی زد و م��وزه ی هنر های معاصر اصفهان را 
در پش��ت کاخ عالی قاپو در کنار گنجینه ی هنرهای 
تزئین��ی راه اندازی کرد که دارای ۶ س��الن با ۲ هزار 
کتابت شامل اثار خوشنویسی ،فلزی ،نگار گری، سفال، 
و چینی و اثار چوبی سال هاست که گردشگران ایرانی 
و خارجی را به سوی خود جذب میکند؛ علاوه بر این 
دو موزه، بهمن ماه جاری به همت بنیاد مستضعفان 
،میراث فرهنگی و ارش��اد اسلامی موزه ی بزرگ ملی 
معاصر در عباس آباد اصفهان راه اندازی ش��د.درواقع 
این س��ه موزه با عنوان هنر های اسلامی و معاصر و 
تاریخی گنجینه ی نفیس��ی است که بر وزانت هنری 
نصف جهان م��ی افزاید؛ اما در بهم��ن ماه جاری به 
جای افتتاح موزه ی هنر های معاصر و اسلامی تبریز 
، بحث دعوای پیدا کردن زمین مناس��بی برای ایجاد 
آن بود. جهت مزید اطلاع خوانندگان این سطور باید 
گفت:در س��ال های گذش��ته از سوی وزارت فرهنگ 
و ارشاد اس��لامی از سوی ش��رکت »سطح صنعت« 
طراح��ی آن پای��ان یافت تا این م��وزه در ۶۱۰۰متر 

مربع در تبریز ساخته شود.
متاس��فانه به دلی��ل ناهماهنگی در بی��ن مدیریت 
فرهنگ��ی ، ش��هرداری وس��ایر نهاده��ای مرتبط از 
جمله اس��تانداری هنوز ره به جایی نبرده و همزمان 
با افتتاح س��ومین موزه ی هنره��ای معاصر اصفهان 
سراس��یمه جلس��ه ای در محل ارش��اد تبریز ترتیب 
یاف��ت و بحث آن چگونگی تخصیص زمین مناس��ب 
 برای ایجاد م��وزه ی هنرهای معاصر اس��لامی تبریز 

بود!
با این وضعیت کس��ری بودجه و مش��کلات عدیده 
اقتصادی و ناهماهنگی در مدیریت فرهنگی و سیاسی 
تبریز، کارشناس��ان می گویند؛ احتمالا تا بیست سال 

آینده این موزه در تبریز راه نیافتد.
واقعیت این است که در بین کهن شهر های ایران، 
مکتب هن��ری تبریز،مهمترین مکت��ب هنری ایران 
زمین بوده طوری ک��ه در دوره ی صفویه هنرمندان 

جهانی آن چون کمال الدین بهزاد و س��لطان محمد 
تبری��زی و صده��ا هنرمن��د نامدار در ش��کل گیری 
مکت��ب غنی هنر ایرانی، س��نگ تمام گذاش��تند که 
هم اکنون می توان ش��اخص های هن��ر مکتب تبریز 
را حت��ی در اث��ار و ابنی��ه تاریخی اصفه��ان ،قزوین 
،زنجان و مش��هد و… به عینه مشاهده کرد و علاوه 
بر آن نم��اد های زیبای مکتب هن��ری تبریز امروزه 
در گنجینه های کش��ور های فرانسه ،آمریکا، انگلیس 
و آلمان نگهداری می ش��ود و گردشگران بین المللی 
و هنرمندان و هنردوس��تان ای��ران را در تعجب فرو 
می برد و ش��اهکارهای منحصر بفرد و جهانی مکتب 

تبریز را به رخ عالمیان می کشاند.
در تاریخ می خوانیم وقتی س��لطان س��لیم به تبریز 
لش��کر کش��ید صدها هنرمن��د نابغ��ه در زمینه های 
مختلف هنری را از تبریز به اس��لامبول کوچاند و در 
عالمگیر ش��دن هنر عثمانی نقش هنرمندان مهاجر 

تبریز بی بدیل بود.
همچنی��ن اه��ل تحقی��ق و هن��ر م��ی دانن��د که 
ش��اه عباس در ش��کل گی��ری تمدن اس��لامی دوره 
صفوی،جمعی از هنرمندان تبریز را با وعده اب و نان 
و حتی اجبار به اصفهان برد که امروز در همین موزه 
 های این ش��هر زیبا،اثار وذوق هنری انها را می توان

دید.
یعنی به زبان س��اده هنرمندان نابغه شهر هنر خیز 
تبریز را در طول ادوار تاریخ به شهرهای داخل و خارج 
کشور برده اند و پز اثار ماندگار انها را دیگران داده اند 
طوریکه سالها پیش شاهکار جهانی کمال الدین بهزاد 
در خل��ق زیبای مجلس بزم زلیخا را میلیونها دلار در 
لندن درحراجی فروختند.و اکثر ش��اهکارهای هنری 
 مکتب تبریز را اگاهانه و یا نا آگاهانه به یغما برده اند

دانش��گاه هنر اس��لامی تبریز، پتانس��یل خوبی برای 

معرف��ی مکتب هنری تبریز در نگارگری ، نقاش��ی ، 
کتابت و خوشنویس��ی بوده و می توان��د با همفکری 
کارشناس��ان می��راث فرهنگی و ارش��اد اس��لامی با 
جلس��ات منظم و منسجم هرچه س��ریعتر نسبت به 

رفع موانع ایجاد این موزه در تبریز دست به کار شوند 
تا مردم فرهنگ دوس��ت خطه ی هنرخیز آذربایجان 
ش��اهد احداث و تکمی��ل و راه اندازی م��وزه ی ملی 

هنرهای معاصر اسلامی تبریز باشند.

موزه ی ملی هنرهای معاصر تبریز کی راه اندازی می شود؟
شاهکارهایهنرجهانیمکتبتبریز؛زینتبخشموزههایاروپا

تهیه کننده قدیمی سینما درگذشت
حبیب الله صحرانورد که 2۰ آذرماه دچار سکته مغزی شد و مدتی در 

کمای مصنوعی ماند، صبح یک شنبه 17 بهمن ماه از دنیا رفت.
به گزارش ایسنا، حبیب الله صحرانورد، از تهیه کنندگان قدیمی سینما و عضو 
ش��ورای مرکزی انجمن تهیه کنندگان مس��تقل از نیمه های آذرماه بود که به 
دلیل عارضه مغزی در بیمارس��تان بستری شد و برای سطح هوشیاری پایین 

در کما مصنوعی نگه داشته شد.
ح��الا پس از حدود دوم��اه مهرنوش صحرانورد - فرزند این س��ینماگر - از 

درگذشت این تهیه کننده با سابقه در صبح ۱7بهمن خبر داد.
به گفته او حبیب الله صحرانورد -مدیرعامل ش��رکت نمایش فیلم - از سال 
۶9 وارد س��ینما ش��د و کار خود را با فیلم دفاع مقدس��ی »عش��ق من شهر 
م��ن« ش��روع کرد. او تاش خود را به س��اخت فیلم هایی ک��ه کارگردان های 
اول دارند متمرکز کرد، چرا که هدف اصلی اش بر فراهم کردن بس��تری برای 
ورود جوان ها به س��ینما بود و در همین مسیر تهیه کنندگی فیلم های »ضربه 
طوف��ان«، »توطئ��ه«، »تنها«، »یک روز، یک زندگی، ی��ک مرد»، »میم مثل 

معلم«، »هشتمین روز«، »بی خوابی« و چند فیلم کوتاه را برعهده گرفت.
حبیب الله صحرانورد در سال های اخیر در صدد تهیه کنندگی پروژه ای با نام 

»ریما« به کارگردانی علیرضا اکبرپور بود.

»شهر و سینما در ایران« منتشر شد
کتاب »ش�هر و س�ینما در ایران« به کوشش بهارک محمودی )عضو 

هیئت علمی دانشگاه علامه طباطبایی( منتشر شد.
به گزارش ایس��نا، این کتاب که به بررس��ی نسبت شهر و سینما و بازنمایی 
شهر در آثار سینمایی می پردازد، به تازگی با نویسندگی جمعی از محققان با 
ش��مارگان هزار نس��خه در ۱۸9 صفحه و جلد رقعی  با قیمت ۵۵ هزار تومان 

توسط انتشارات علمی و فرهنگی منتشر شده است.
در معرفی ناشر از کتاب »شهر و سینما در ایران« می خوانیم: مطالعات فیلم 
و سینما در دهه های گذشته وسعت و ابعاد متنوعی پیدا کرده است. مطالعات 
فیلم و تحلیل های س��ینمایی از منظر و رویکرد رش��ته هایی همچون فلسفه، 
جامعه شناس��ی و روان شناس��ی و ... در فضاهای دانشگاهی و عمومی بیش از 
پیش رونق یافته است. این رونق یافتگی حاکی از حضور و تأثیر فراوان سینما 
در زیست روزمره انسان مدرن است. یکی از این رشته ها و زمینه های تحلیلی، 
س��ینما و نس��بتش با مؤلفه های اجتماعی، مطالعات جامعه شناختی و خاصه 
مطالعات ش��هری است. سنجش نسبت س��ینما و شهر و چگونگی بازنمایی و 
آشکارش��دن شهر در آثار س��ینمایی در این دست مطالعات جایگاهی ویژه ای 
دارد. پرس��ش مشخص در اینجا این است که شهری که در سینما بازنمایانده 
می ش��ود چگونه شهری است؟ نشانه های شهری در س��ینما چگونه ممکن و 

تصویر می شود و سینما چگونه با بخشی از شهر تولید خاطره می کند؟

 شب حسرت ابراهیم حاتمی کیا 
و حضور مسعود کیمیایی در موزه سینما

ششمین روز جشنواره فیلم فجر در شبی به پایان رسید که نشست 
خبری دبیر پس از حدود یک هفته برگزار شد ولی ابراهیم حاتمی کیا 
ب�ه دلی�ل ابتلای ناگهانی ب�ه کرونا نتوانس�ت در نمای�ش اولین فیلم 

سینمایی پسرش شرکت کند.
به گزارش ایس��نا، ش��نبه ۱۶ بهمن ماه روز شلوغ و متفاوتی برای چهلمین 
جشنواره فیلم فجر بود؛ روزی که در آن دبیر جشنواره پس از گذشت نزدیک 
ب��ه یک هفته بالاخره توانس��ت ب��ا حضور در محل اصلی برگزاری جش��نواره 
پاس��خگوی س��والات خبرنگاران باش��د. همچنین با توجه به اینکه این روز با 
ش��هادت امام هادی )ع( همزم��ان بود تغییراتی در زم��ان نمایش فیلم ها در 
س��ینمای رسانه ها و سالن های مردمی اتفاق افتاد که در خانه جشنواره باعث 

شلوغی بیش از پیش این محل شد.
روز ۱۶ بهمن، جشنواره فیلم فجر در سینمای رسانه ها و منتقدان کار خود 
را با نشس��ت خبری مسعود نقاش زاده - دبیر جشنواره-  آغاز کرد. نقاش زاده 
قرار بود پنجم یا شش��م بهمن ماه پذیرای خبرنگاران باشد اما به دلیل ابتا به 
کرونا نشس��ت خبری او به تعویق افتاد تا به روز شش��م جشنواره یعنی حدود 
۱۰ روز بعد رسید. این نشست اگرچه مدت زمان طولانی نداشت و حدود یک 
س��اعت زمان برد به طرح سوال ها و انتقادهایی درباره انتخاب فیلم ها، کیفیت 
ضعیف آن ها، بخش اجرایی جش��نواره که کمی آش��فتگی یا بی برنامگی را در 
خود نش��ان داده و همچنین حضور افرادی برای تذکر و اخطار درباره پوشش 
حاضران در خانه جش��نواره به ویژه خانم ها و حفظ نش��دن حرمت یک مکان 

فرهنگی گذشت.
مس��عود کیمیایی همزمان با روز ششم جشنواره، همراه با تهیه کننده فیلم 
جدیدش »خائن کشی« به موزه سینما رفته و اگرچه از جشنواره انصراف داده، 

اما شاید چند روز دیگر برای نمایش فیلمش به محل اصلی جشنواره بیاید.
دیگر نشست تخصصی روز ششم، مربوط به فیلم »پرده آخر« ساخته واروژ 
کر یم مس��یحی با عنوان »از تراژدی تا ملودرام« می شد که این سینماکر نیز 
به دلیل بیماری نتوانس��ت در مراسم حاضر شود و تاجبخش فناییان روبروی 

اکبر نبوی )مجری ثابت این برنامه( نشست. 

اولین واکنش رسمی علیرضا بیرانوند به فیلم »بیـرو«
علیرضا بیرانوند دروازبان تیم ملی فوتبال شامگاه شنبه 16 بهمن با 
تعدادی از هنرمندان و ورزش کاران به تماشای فیلم» بیرو« نشست.

به گزارش ایسنا، علیرضا بیرانوند که به دلیل بیماری کرونا و همچنین بازی 
های تیم ملی فوتبال موفق نشده بود فیلم را ببیند ، شنبه ۱۶ بهمن در سینما 
هروی س��نتر به تماشای "بیرو" نشس��ت. بیرانوند بعد از تماشای این فیلم با 
تش��کر از کارگردان و تهیه کننده آن گفت : زحمت زیادی برای س��اخت این 

فیلم کشیده شده است و بسیار به زندگی واقعی من نزدیک است. 
وی ادام��ه داد : به نظ��ر من مخاطب اصلی این فیل��م  نوجوانان و جوانانی 
هس��تند که به هدف خود فکر می کنند و امیدوارم بعد از تماش��ای این فیلم 
تاش و انگیزه خودش��ان برای رس��یدن به هدفشان را جدی تر دنبال کنند و 

همه حرف فیلم این است هرگز دست از تاش برندارند. 
همچنی��ن اف��رادی همچون مه��دی داراب��ی،  ابراهیم میرزاپ��ور خواهران 
منصوریان ، س��ید مهدی رحمتی، مرتضی پور علی گنجی، س��یاوش یزدانی 

، تهیه کننده، بازیگران و عوامل فیلم نیز حضور داشتند. 
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